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§ 154 Dnr 79264

Redovisning av delegationsbeslut

Beslut
Redovisningen antecknas till protokollet.

Ärendet
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet
KS 128/2018 Delegationsbeslut enligt punkt 1 - Förlängt avtal med VGR avseende ung-
domsmottagning
KS 22/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C16 - Gallring i samråd med Kultur- och fritids-
nämnden 
KS 22/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C16 - Gallring i samråd med Byggnadsnämnden
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet
KS 22/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C16 - Gallring i samråd med Social- och arbets-
marknadsnämnden
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet 
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet 
KS 224/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C9 - Begäran om utlämnande av allmän handling
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet 
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet 
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet
KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6 - Yttrande över antagning till hemvärnet
KS 442/2021 Delegationsbeslut enligt punkt A2 och A6 - Nyanställda stadsledningsförvalt-
ningen 20220415 - 20220715

Beslutsgång
Ordförande frågar om redovisningen kan antecknas till protokollet och finner att så sker.
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§ 155 Dnr 00440/20211.1.2

Meddelanden 

Ärendet
1. 

Sveriges kommuner och regioner, cirkulär (https://skr.se/skr/tjanster/cirkular) 
22:20 - Kompletterande rådgivning gällande projektanställning enligt AB 20 
22:21 - Ändringar i LAS och vissa andra lagar med anledning av arbetsvillkorsdirektivet 
22:22 - Överenskommelse om Särskilt förhandlingsordningsavtal RiB (SFR 22) 
22:23 - Beslut och justeringar i RIPS för år 2022 
22:24 - Preliminär LSS-utjämning för år 2023 
22:26 - Ändring av Kollektivavtal för krigs- och beredskapstillstånd (KB-avtal) 
22:27 - Överenskommelse om Avgiftsbestämd KollektivAvtalad Pension (AKAP-KR) m.m. 
samt överenskommelse om ändrad lydelse i KAP-KL 

2. 
Länsstyrelsens beslut om förlängt förordnande som notarius publicus (dnr KS 255/2021). 

3. 
Länsstyrelsens beslut (med bilagor) om naturreservatet Änggårdsbergen (dnr KS 335/2021).

4. 
Regeringsbeslut, miljödepartementet, angående Vattenmyndigheternas förslag till åtgärdspro-
gram för vatten 2021-2027 (dnr KS 405/2021). 

5. 
Beslut från Räddningstjänsten Storgöteborg, förbundsstyrelsen, § 52 Delårsrapport mars 
2022. 

6. 
Beslut från Göteborgsregionens kommunalförbund, förbundsstyrelsen, § 400 Verksamhets-
övergång Validering Väst till Västra Götalandsregionen och § 405 Sammanträdestider och 
plats för förbundsstyrelsens möten år 2023.

7. 
Protokoll från Kommunforskning i Västsverige Ideell Förenings (KFi) årsmöte den 10 maj 
2022. 

8. 
Protokoll från Samordningsförbundet insjörikets styrelsemöte den 10 juni 2022. 

9. 
Protokoll (med bilagor) från Förbos styrelsemöte den 25 februari samt årsstämma och konsti-
tuerande styrelsemöte den 30 mars 2022. 
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10. 
Protokoll från kommunfullmäktiges möte den 15 juni 2022. 

11. 
Meddelande från Göteborgs stad, stadsbyggnadskontoret, om lagakraft-bevis för Översikts-
plan Göteborg. 

12. 
Pressmeddelande från VästKom om ny direktör från 1 september 2022 (www.vastkom.se).

13. 
Beslut från kultur- och fritidsnämnden (KFN), § 72 Ränte- och amorteringsfria lån (ROA-lån) 
2022. 

14. 
Beslut från social- och arbetsmarknadsnämnden (SAN), § 61 Tilldelning av föreningsbidrag 
inom SAN - riktat verksamhetsbidrag. 

15. 
Beslut från tekniska nämnden (TEN), § 50 Scenbrygga Rådasjön - fortsatt arbete kopplat till 
uppdrag och budget. 

16. 
Beslut från sociala hållbarhetsutskottet (SHU), § 32 Sociala investeringar - fortsatt arbetssätt.

17. 
Verksamhetsberättelse för Kållered BID 2021. 

18. 
Kommunstyrelsens utskotts protokoll finns på Mölndals stads hemsidan: 
Kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott den 24 maj och den 14 juni 2022. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott den 8 juni 2022. 
Kommunstyrelsens lokalstrategiska utskott den 12 maj och den 9 juni 2022. Kommunstyrel-
sens plan- och exploateringsutskott den 14 juni 2022.
Kommunstyrelsens sociala hållbarhetsutskott den 25 maj och den 20 juni 2022.
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§ 156 Dnr 00169/20221.1.1.

Förslag till ny organisation för Räddningstjänstförbundet Storgöte-
borg med anledning av att kommunerna Lilla Edet, Tjörn och 
Stenungsund har ansökt om medlemskap

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Kommunfullmäktige antar ny förbundsordning enligt bilaga 1, samt godkänner förslag till 
samverkansavtal enligt bilaga 2, att gälla från och med den 1 januari 2023. Detta under 
förutsättning att motsvarande beslut fattas av de befintliga medlemskommunerna, samt alla de 
tre ansökande kommunerna, Lilla Edet, Tjörn och Stenungsund.

Kommunfullmäktige antar ny förbundsordning enligt bilaga 3, samt godkänner förslag till 
samverkansavtal enligt bilaga 4, att gälla från och med den 1 januari 2023. Detta under 
förutsättning att motsvarande beslut fattas av de befintliga medlemskommunerna, samt endast 
två av de ansökande kommunerna, Lilla Edet och Tjörn.

Ärendet
Räddningstjänstförbundet Storgöteborg (RSG) är ett kommunalförbund bestående av sex 
medlemskommuner. Kommunerna Lilla Edet, Tjörn och Stenungsund har ansökt om medlem-
skap i RSG.

Förändringar i omvärlden i kombination med ökande krav och utmaningar på kommunal 
räddningstjänst utifrån förändringar i lagstiftning, ökade nationella krav och skärpta krav på 
optimering av resurser talar för att RSG ska bli ett större förbund genom att låta fler kommu-
ner bli medlemmar i kommunalförbundet.

Ärendet har beretts politiskt i medlemskommunerna vid ordinarie och extrainsatta medlems-
samråd. Medlemssamrådet har uttryckt en vilja att välkomna de aktuella kommunerna att ingå 
i RSG och har gett RSG i uppdrag att under 2022 fortsätta bereda ärendet för att möjliggöra 
för kommunerna Lilla Edet, Tjörn och Stenungsund att anslutas till RSG den 1 januari 2023. 
Vikten av att hålla tempo i frågan så att den blir klar innan ny mandatperiod träder i kraft har 
betonats.

Då viss osäkerhet råder gällande om Stenungsunds kommun kommer att ta beslut om anslut-
ning till RSG har beslutet formulerats så att kommunerna Tjörn och Lilla Edet kan ansluta 
oaktat Stenungsunds slutliga ställningstagande i frågan.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 8 juni 2022, § 82.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 13 maj 2022. 
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Räddningstjänstens Storgöteborg Förbundsfullmäktige har behandlat ärendet den 11 maj 
2022, § 10.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktige antar ny förbundsordning enligt bilaga 1, samt godkänner förslag till 
samverkansavtal enligt bilaga 2, att gälla från och med den 1 januari 2023. Detta under förut-
sättning att motsvarande beslut fattas av de befintliga medlemskommunerna, samt alla de tre 
ansökande kommunerna, Lilla Edet, Tjörn och Stenungsund.

Kommunfullmäktige antar ny förbundsordning enligt bilaga 3, samt godkänner förslag till 
samverkansavtal enligt bilaga 4, att gälla från och med den 1 januari 2023. Detta under förut-
sättning att motsvarande beslut fattas av de befintliga medlemskommunerna, samt endast två 
av de ansökande kommunerna, Lilla Edet och Tjörn.

Beslutsgång

Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
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§ 157 Dnr 00393/20217.0.1.

Svar på återremiss - skolorganisationsförändring i Östra Kållered 

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Återremissen anses besvarad.

Skolorganisationen i Östra Kållered föreslås ändras enligt följande: Östergårdsskolan blir 
Östergårds förskola. Brattåsskolan blir en skola för årskurserna F - 3 och Streteredsskolan blir 
en skola för årskurs 4 - 9. Grundskoleverksamheten på Östergård upphör. 
Skolorganisationsförändringen kan genomföras tidigast till läsårsstart 2023.

Staden bedömer, utifrån genomförd barnkonsekvensanalys, att organisationsförändringen i 
Östra Kållered är förenlig med Barnkonventionens artikel 3 om barnets bästa eftersom barn 
och elever inte behöver placeras på förskolor och skolor längre bort från hemmet än om 
organisationsförändringen inte sker. 

Tekniska nämnden får i uppdrag att följa upp och utvärdera trafiksituationen efter genomförd 
skolorganisationsförändring.

Ärendet
Skolnämnden har berett ett ärende om förändrad skolorganisation för Östra Kållered. Bak-
grunden till förändringen är den befolkningsökning som skett i området. Förslaget till skolor-
ganisationsförändring innebär en ny större förskola Östergård för barn 1-5 år, två grundskolor 
med Brattåsskolan för årskurserna F-3 och Streteredskolan för årskurserna 4-9. Syftet är att 
använda ledig lokalkapacitet för att möta det ökade behovet av förskoleplatser i Östra Kålle-
red.

Kommunfullmäktige återremitterade ärendet till kommunstyrelsen den 16 februari 2022 för 
att belysa säkerhetsaspekterna av en sådan stor skolenhet, samt belysa hur en sådan stor enhet 
ska hanteras så att det fortfarande finns pedagogisk kvalitet i verksamheten. Skolförvaltningen 
har nu återkommit med svar på återremissen.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 8 juni 2022, § 83.
Skolförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 11 maj 2022.
Kommunfullmäktige återremitterade ärendet den 16 februari 2022, § 3.
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 26 januari 2022, § 13.
Lokalstrategiska utskottet har behandlat ärendet den 13 januari 2022, § 6. 
Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 12 januari 2022, § 1. 
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 7 december 2021. 
Skolnämnden har behandlat ärendet den 27 oktober 2021, § 82.



Kommunstyrelsen

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sida

10(52)
Sammanträdesdatum

2022-08-24

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Återremissen anses besvarad.

Skolorganisationen i Östra Kållered föreslås ändras enligt följande: Östergårdsskolan blir Ös-
tergårds förskola. Brattåsskolan blir en skola för årskurserna F - 3 och Streteredsskolan blir en 
skola för årskurs 4 - 9. Grundskoleverksamheten på Östergård upphör. Skolorganisationsför-
ändringen kan genomföras tidigast till läsårsstart 2023.

Staden bedömer, utifrån genomförd barnkonsekvensanalys, att organisationsförändringen i 
Östra Kållered är förenlig med Barnkonventionens artikel 3 om barnets bästa eftersom barn 
och elever inte behöver placeras på förskolor och skolor längre bort från hemmet än om orga-
nisationsförändringen inte sker.

Ledamöternas förslag till beslut 

Stefan Gustafsson (S) föreslår, med instämmande av Marcus Claesson bifall till arbetsutskot-
tets förslag till beslut.

Marcus Claesson (L) föreslår att beslutet kompletteras med att tekniska nämnden får i upp-
drag att följa upp och utvärdera trafiksituationen efter genomförd skolorganisationsföränd-
ring.

Beslutsgång
Ordförande frågar först om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
Därefter frågar ordförande om Marcus Claessons tillägg till beslutet kan godkännas och finner 
att så sker.
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§ 158 Dnr 00052/20225.4.0

Lokala avfallsföreskrifter 

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Ko

2021-12-07

Ärendet
Renhållningsordningen består av två delar, avfallsplan och avfallsföresskrifter. Renhållnings-
ordningen antas av kommunfullmäktige. Ny avfallsplan, Göteborgsregionen minskar avfallet, 
antogs av kommunfullmäktige 2020-12-16 och lokala avfallsföreskrifter för Mölndals stad an-
togs 2016-11-16.

Mölndals stads avfallsföreskrifter behöver uppdateras utifrån ny lagstiftning och mindre änd-
ringar i hanteringen av avfallet för bland annat bättre arbetsmiljö. I enlighet med Miljöbalken 
kap 15 §42 ska kommunen skicka ut förslag till nya avfallsföreskrifter på samråd under minst 
fyra veckor.

Förslaget på nya avfallsföreskrifter har varit ute på samråd från 5 juli till 15 september. Ut-
skick gjordes till alla förvaltningar i Mölndals stad, direkt utskick till 26 stycken företag och 
föreningar samt legat ute på kommunens hemsida för alla skulle ha möjlighet att inkomma 
med synpunkter. Endast ett svar har inkommit från Länsstyrelsen, som inte yttrar sig över 
ärendet.

I miljöbalken kap 15 har bland annat ändrats till det som tidigare kallades hushållsavfall och 
därmed jämförligt avfall till kommunalt avfall. I stort är definitionen den samma.

Tillkommit också att byggavfall från privatpersoner är kommunalt avfall och krav på sorte-
ring av byggavfall i minst sex fraktioner.

Vad gäller farligt avfall så har ändringarna gjort att tekniska förvaltningen inte kan hämta far-
ligt avfall från verksamheter, men som det tolkas i nuläget från privatpersoner. Tekniska för-
valtningen kan heller inte ta emot farligt avfall på våra ÅVC:er från verksamheter.

I samband med upphörandet av producentansvar för returpapper övergår returpapper till att 
vara kommunalt ansvar.

Under undantag har ansvaret för uppehåll i tjänst flyttats från miljöförvaltningen till tekniska
förvaltningen. I dag sköts detta på delegation från miljöförvaltningen av tekniska förvalt-
ningen.

Till detta har mindre redaktionella ändringar gjorts.
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Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 95.
Tekniska nämnden har behandlat ärendet den 24 januari 2022, § 4.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

2021-12-07

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
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§ 159 Dnr 00183/20221.1.2

Revidering av kommunstyrelsens dokumenthanteringsplan

Beslut
Kommunstyrelsen godkänner föreslagna ändringar gällande handlingstyp anställningsavtal i 
dokumenthanteringsplanen. 

Kommunstyrelsen antar reviderad dokumenthanteringsplan daterad 2022-05-25 som gäller 
retroaktivt från och med 2022-01-01.

Ärendet
Kommunstyrelsens dokumenthanteringsplan behöver revideras då HR-avdelningen kontinuer-
ligt arbetar för att digitalisera processer och nu kan erbjuda en lösning för att anställningspro-
cessen ska kunna bli digital. För att anställningsprocessen ska kunna bli helt digital krävs digi-
tal signering och digital arkivering av anställningsavtal.

HR-avdelningen har nu en lösning för digital signering och Mölndals stad har sedan tidigare 
ett e-arkiv som kan ta emot digitala signaturer. För att detta ska kunna införas behöver kom-
munstyrelsens dokumenthanteringsplan uppdateras för handlingstypen anställningsavtal så att 
dessa kan bevaras i antingen papper eller digitalt i de berörda processerna 2.3.1 Hantera kom-
petensförsörjning samt 2.3.2 Administrera löner och förmåner.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 8 juni 2022, § 84.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 25 maj 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen godkänner föreslagna ändringar gällande handlingstyp anställningsavtal i 
dokumenthanteringsplanen. 

Kommunstyrelsen antar reviderad dokumenthanteringsplan daterad 2022-05-25 som gäller 
retroaktivt från och med 2022-01-01.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Samtliga nämnder. stadsledningsförvaltningen
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§ 160 Dnr 00235/20221.1.2

Förordnande av dataskyddsombud för kommunstyrelsen

Beslut
Cornelia Ennerfors entledigas från uppdraget som dataskyddsombud för kommunstyrelsen.

Shada Renström förordnas till dataskyddsombud för kommunstyrelsen från och med den 
1 september 2022.

Ärendet
Varje nämnd ska, i egenskap av personuppgiftsansvarig, förordna ett dataskyddsombud. I 
samband med en centralisering av dataskyddsarbetet tillhandahåller stadsledningsförvalt-
ningen ett dataskyddsombud för stadens samtliga nämnder. 

Juridikenheten har rekryterat Shada Renström som dataskyddsombud för stadens samtliga 
nämnder.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 91.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 9 augusti 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Cornelia Ennerfors entledigas från uppdraget som dataskyddsombud för kommunstyrelsen.

Shada Renström förordnas till dataskyddsombud för kommunstyrelsen från och med den
1 september 2022.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Shada Rehnström, informationssäkerhetssamordnare
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§ 161 Dnr 00236/20221.1.2

Delegation att förordna dataskyddsombud

Beslut
Kommunstyrelsen delegerar till stadsdirektör och biträdande stadsdirektör att förordna  
dataskyddsombud för kommunstyrelsen. Stadsdirektör och biträdande stadsdirektör får 
vidaredelegera beslut om att förordna dataskyddsombud till annan tjänsteperson på 
stadsledningsförvaltningen.

Ärendet
Av kommungemensamt reglemente framgår att respektive nämnd är personuppgiftsansvarig 
enligt dataskyddsförordningen för de personuppgifter som behandlas i nämndens verksamhet. 
Enligt Riktlinjer för hantering av personuppgifter ska varje nämnd utse dataskyddsombud som 
ska granska och kontrollera att personuppgifter hanteras på ett korrekt sätt. Dataskyddsombu-
det innehar en självständig roll och har en granskande funktion. 

Varje nämnd är skyldig att, i egenskap av personuppgiftsansvarig, ha ett dataskyddsombud. 
Stadsledningsförvaltningen kommer framöver att tillhandahålla ett dataskyddsombud för sta-
dens samtliga nämnder. 

För att underlätta hanteringen vid framtida byte av dataskyddsombud föreslås att stadsdirektör 
och biträdande stadsdirektör får delegation att förordna dataskyddsombud för kommunstyrel-
sen. Stadsdirektör och biträdande stadsdirektör ges även möjlighet att vidaredelegera beslutet 
om att förordna dataskyddsombud.  

Vid beslut enligt denna delegation hänvisas till detta beslut i väntan på att förevarande delege-
ring förs in i nämndens delegationsordning.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 juni 2022, § 92.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 9 augusti 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen delegerar till stadsdirektör och biträdande stadsdirektör att förordna data-
skyddsombud för kommunstyrelsen. Stadsdirektör och biträdande stadsdirektör får vidarede-
legera beslut om att förordna dataskyddsombud till annan tjänsteperson på stadsledningsför-
valtningen.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
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Expedieras till
Stadsdirektör, biträdande stadsdirektör, informationssäkerhetssamordnare
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§ 162 Dnr 00237/20221.1.2

Fullmakt att teckna personuppgiftsbiträdesavtal (PUB) 

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att:

1. Stadsdirektören och biträdande stadsdirektören, eller den som någon av dessa sätter i sitt 
ställe, ges fullmakt att teckna personuppgiftsbiträdesavtal för kommunstyrelsens räkning,

2. upphandlingschefen i Mölndals stad ges fullmakt att teckna personuppgiftsbiträdesavtal för 
kommunstyrelsens räkning i samband med tecknande av förvaltningsövergripande och 
förvaltningsöverskridande avtal efter genomförd upphandling och att 

3. IT-chefen i Mölndals stad ges fullmakt att teckna personuppgiftsbiträdesavtal för 
kommunstyrelsens räkning i samband med tecknande av förvaltningsövergripande och 
förvaltningsöverskridande IT-avtal.

Ärendet
I det föreslagna beslutet visas att vissa utvalda funktioner på stadsledningsförvaltningen har 
givits behörighet att teckna personuppgiftsbiträdesavtal för kommunstyrelsen.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 93.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 9 augusti 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen beslutar att:

1. Stadsdirektören och biträdande stadsdirektören, eller den som någon av dessa sätter i sitt 
ställe, ges fullmakt att teckna personuppgiftsbiträdesavtal för kommunstyrelsens räkning,

2. upphandlingschefen i Mölndals stad ges fullmakt att teckna personuppgiftsbiträdesavtal för 
kommunstyrelsens räkning i samband med tecknande av förvaltningsövergripande och för-
valtningsöverskridande avtal efter genomförd upphandling och att 

3. IT-chefen i Mölndals stad ges fullmakt att teckna personuppgiftsbiträdesavtal för kommun-
styrelsens räkning i samband med tecknande av förvaltningsövergripande och förvaltningsö-
verskridande IT-avtal.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
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Expedieras till
Stadsdirektör, biträdande stadsdirektör, upphandlingschef, IT- och digitaliseringschef
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§ 163 Dnr 00207/20221.1.2

Samråd om Förslag till budget och verksamhetsplan 2023-2025 för 
Tolkförmedling Väst

Beslut
Mölndals stad ställer sig bakom förslaget till budget och verksamhetsplan för Tolkförmedling 
Väst 2023-2025.

Ärendet
Som en av medlemmarna i Tolkförmedling Väst (TFV) får Mölndal möjlighet att yttra sig 
över förslag till budget och verksamhetsplan för kommande år. Förbundets årliga kostnader 
ska, enligt kommunallag och förbundsordning, normalt minst täckas av årets intäkter och som 
övergripande verksamhetsmål att verksamheten ska ha en god ekonomisk medvetenhet och 
arbeta kostnadseffektivt. Flyktingsituationen och migrationspolitiken i omvärlden samt Mi-
grationsverkets prognos tas med i beaktan av budget 2023. 

Förbundet debiterar medlemmarna för utförda tjänster enligt självkostnadsprincipen. 

TFV höjer prognostiserade volymer för antalet uppdrag mot tidigare budget/plan från 320 000 
per år till 335 000 för 2023 och 330 000 uppdrag per år 2024-2025. Prognosen för 2022 ligger 
på ca 340 000 uppdrag och överskrider därmed budget. Prognosen är även att resultatet för 
2022 blir bättre än budgeterat. Att volymerna stigit trots ett begränsat inflöde av nya tolkbehö-
vande menar TFV kan bero på isolering under pandemin som kan ha hämmat integrationen 
och förlängt tolkbehovet.

TFV beskriver att för att säkerställa försörjningen av uppdragstagare bör arvoden till tolkar 
och översättare ha följsamhet med den allmänna löneutvecklingen i samhället och vilket på-
verkar förbundets kostnader. 

TFV införde ett nytt verksamhetssystem under 2020 och kommer under 2023 att byta ut det 
då det inte motsvarade verksamhetens behov. 

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 90.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 20 juni 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Mölndals stad ställer sig bakom förslaget till budget och verksamhetsplan för Tolkförmedling 
Väst 2023-2025.
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Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Tolkförmedling Väst AB
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§ 164 Dnr 00201/20221.1.2

Budgetjustering pensionsadministrativa kostnader

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att omföra budgetanslag om 0,7 mnkr för 
pensionsadministrationfrån stadsledningsförvaltningens kommunbidragsområde till central 
finansförvaltning för 2022. Justering för 2023 beaktas i ordinarie budgetprocess.

Ärendet
Kostnaden kopplat till administration av pensioner för medarbetare och politiker i staden lig-
ger idag under stadsledningsförvaltningen. Kostnaden ska samtidigt redovisas som en pens-
ionskostnad tillsammans med bland annat utbetalningar och avsättningar i bokslut. För att ex-
ternredovisningen och internredovisningen ska överensstämma vid bokslut omförs budget för 
pensionsadministration till central finansförvaltning där staden redovisar övriga pensionskost-
nader i enlighet med SKRs rekommendationer. Kostnaden ligger idag på drygt 1 mnkr.

Stadsledningsförvaltningen har ett budgetutrymme på 0,7 mnkr som omförs. Resterande del 
täcks inom den centrala budgetposten för pensioner.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 88.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 14 juni 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen beslutar att omföra budgetanslag om 0,7 mnkr för pensionsadministration 
från stadsledningsförvaltningens kommunbidragsområde till central finansförvaltning för 
2022. Justering för 2023 beaktas i ordinarie budgetprocess.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Ekonomiavdelningen
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§ 165 Dnr 00231/20221.1.2

Budgetjustering av statsbidrag för genomförande av 2022 års val

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar om följande justeringar i Budget/plan 2022-2024, med anledning 
av att Mölndals stad tilldelats 1,9 mnkr från det statliga bidraget för valet 2022 och att medlen 
redovisningsmässigt ska klassificeras som generellt statsbidrag:

Intäkt

Finansförvaltningen, Tillfälliga generella statsbidrag, 1,9 mnkr

Kostnad

Valnämnden, 1,9 mnkr

Ärendet

Genom förordning (2021:1313) har riksdagen fattat beslut om statsbidrag för kommunernas 
medverkan vid 2022 års val till riksdagen, region- och kommunfullmäktige. Kommunerna får 
2022 ett statsbidrag med 30 000 kronor per kommun och ett belopp per kommun som motsva-
rar kommunens andel av det totala antalet röstberättigade i riket vid val till kommunfullmäk-
tige beräknat efter en fingerad valdag den första mars 2022, multiplicerat med 285 200 000 
kronor. I samma förordning uppdrogs åt Valmyndigheten att fatta beslut och ombesörja utbe-
talning. Mölndal fick sin andel på 1 904 350 kronor utbetald den 29 mars.

Under senare år har förekomsten av olika bidrag från staten till kommuner och regioner ökat i 
omfattning. Rådet för kommunal redovisning (RKR) har uppmärksammat frågan och i sär-
skilda uttalanden meddelat vilken redovisningsmässig klassificering som ska gälla i de en-
skilda fallen. Enligt nuvarande normering (RKR R2 Intäkter) avgörs klassificeringen av om 
det finns villkor i form av återrapportering samt konsekvens i form av återbetalning, om såd-
ana villkor saknas klassificeras bidraget som generellt och måste redovisas som en del av en 
kommuns generella statsbidrag tillsammans med kommunalskatt och kommunalekonomisk 
utjämning och inte som ett riktat bidrag inom en specifiks verksamhets intäkter. Istället förde-
las medlen då i form av budgetanslag via respektive kommuns interna ekonomistyrning/ re-
sursfördelningsmodell.

Rådet för kommunal redovisning har meddelat att konstruktionen av statsbidraget för kommu-
nernas medverkan vid valet innebär att det är att betrakta som ett generellt statsbidrag och inte 
ett riktat bidrag. Konsekvensen blir att valnämndens intäkter minskar och att nämnden behö-
ver kompenseras med motsvarande budget.
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Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 89.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 20 juli 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen beslutar om följande justeringar i Budget/plan 2022-2024, med anledning 
av att Mölndals stad tilldelats 1,9 mnkr från det statliga bidraget för valet 2022 och att medlen 
redovisningsmässigt ska klassificeras som generellt statsbidrag:

Intäkt

Finansförvaltningen, Tillfälliga generella statsbidrag, 1,9 mnkr

Kostnad

Valnämnden, 1,9 mnkr

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Ekonomiavdelningen, valnämnden
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§ 166 Dnr 00225/20222.4.

Ändrad kreditgräns för kultur- och fritidsförvaltningens betalkort 

Beslut
Karin Svenner plockas bort som kortinnehavare. 

Ärendet remitteras i övriga delar till kultur- och fritidsnämnden.

Ärendet
I staden tillämpas sedan många år grundprincipen att inköp inte ska genomföras med betal-
kort.

Det finns flera anledningar, men framför allt är utgångspunkten att stadens inköp ska ske via 
ramavtal och elektronisk fakturering, men det finns även motiv sammanhängande med admi-
nistration av kvitton/specifikationer, intern kontroll samt säkerhetsaspekter. I några fall har 
kommunstyrelsen beslutat om avsteg med anledning av att verksamheter haft väl grundade 
motiv till behovet av betalkort. Staden har idag ett fåtal betalkort vilka utfärdats för kansli-
och kommunikationsenheten respektive IT-avdelningen inom stadsledningsförvaltningen, 
skolförvaltningens IKT-verksamhet samt för marknadsföringsåtgärder inom utbildningsför-
valtningen.

I samtliga fall har användningen begränsats till tjänster och produkter som endast kan bestäl-
las via betalkortsköp på internet.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 94.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 1 juli 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kreditgränsen för kultur- och fritidsförvaltningens betalkort höjs till totalt 30 000 kr. Använd-
ningen ska begränsas till de marknadsföringsåtgärder för kultur- och fritidsförvaltningens 
verksamhet som endast kan beställas via betalkortsköp på internet.

Karin Svenner tas bort som kortinnehavare.

Beslut om kortinnehavare överlämnas till kultur- och fritidsförvaltningen.

Ledamöternas förslag till beslut 

Ingemar Johansson (C) föreslår bifall till att Karin Svenner tas bort som kortinnehavare och 
att ärendet i övrigt remitteras till kultur- och fritidsnämnden.
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Beslutsgång
Ordförande frågar om Ingemar Johanssons förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Kultur- och fritidsnämnden
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§ 167 Dnr 00227/20221.1.6.

Utveckling av representation vid deltagande i vattenvårdsförbund 
och vattenråd 

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar om att förstärka och förtydliga stadens representation i vattenråd
och vattenvårdsförbund genom att:

- En tjänsteperson har uppdrag att från 2022 bidra i Götaälvs vattenvårdsförbunds arbete.  
Politisk representation som tidigare.

- En tjänsteperson och en ersättare tilldelas ansvar att bidra i Kungsbackaåns vattenråd och 
vattenvårdsförbunds arbete. Politisk representation som tidigare.

- Representationen i Mölndalsåns vattenråd består av en politiker och en tjänsteperson, med 
respektive ersättare.

- Tjänstepersoner som representerar staden utses av styrgrupp för fysisk och ekologisk 
hållbarhet.

- Initiering av arbetsgrupp i syfte att utveckla och skapa samsyn inom Mölndals stad om 
uppdraget att vara representant i ett vattenvårdsförbund eller vattenråd.

- Avgifter till vattenråd och vattenvårdsförbund hanteras inom budget avsatt för 
vattenförvaltningsarbete.

Ärendet
Kommunstyrelsen gav i april 2021 i uppdrag åt teknisk chef att ta fram förslag till förstärkt 
deltagande i samverkan med kommuner och i vattenråd. (KS 299/2020 med beslut den 28 
april 2021, § 89). Behov av att förtydliga och utreda ett förstärkt deltagande i samverkansor-
ganen framkom vid handläggning av remiss om vattenförvaltning och stadens arbete med åt-
gärder.

Uppdraget redovisades i ärende TEN 211/2021. Vid kommunstyrelsen den 24 november 2021 
beslutades den del av ärendet som rörde ökad finansiering av åtgärdsarbete inom Mölndalsåns 
vattenråd.

I detta ärende och medföljande PM presenteras förslag till förstärkning och utveckling av sta-
dens representation och det interna arbetssättet.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 96.
Tekniska nämnden har behandlat ärendet den 27 juni 2022.
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Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen beslutar om att förstärka och förtydliga stadens representation i vattenråd 
och vattenvårdsförbund genom att:

- En tjänsteperson har uppdrag att från 2022 bidra i Götaälvs vattenvårdsförbunds arbete. Po-
litisk representation som tidigare.

- En tjänsteperson och en ersättare tilldelas ansvar att bidra i Kungsbackaåns vattenråd och 
vattenvårdsförbunds arbete. Politisk representation som tidigare.

- Representationen i Mölndalsåns vattenråd består av en politiker och en tjänsteperson, med 
respektive ersättare.

- Tjänstepersoner som representerar staden utses av styrgrupp för fysisk och ekologisk håll-
barhet.

- Initiering av arbetsgrupp i syfte att utveckla och skapa samsyn inom Mölndals stad om upp-
draget att vara representant i ett vattenvårdsförbund eller vattenråd.

- Avgifter till vattenråd och vattenvårdsförbund hanteras inom budget avsatt för vattenförvalt-
ningsarbete.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Miljönämnden, plan- och exploateringsutskottet, tekniska nämnden
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§ 168 Dnr 00217/20223.1.2.

Förslag på gatunamn inom detaljplanen för Kållered centrum 

Beslut
Den nya gatan mellan Streteredsvägen och Våmmedalsvägen får namnet Våmmestensvägen.

Ärendet
I detaljplanen för Kållered centrum, bygger man en ny kommunal gata mellan Streteredsvä-
gen och Våmmedalsvägen. Namnberedningsgruppen föreslår namnet Våmmestensvägen uti-
från historiken på platsen enligt följande: Vid 1800-talets början lär man med hjälp av tre par 
oxar ha släpat fram en stor stenhäll som tidigare kan ha utgjort en gränssten, tak till en häll-
kista eller helt enkelt brutits för att användas som brohäll. Den placerades som bro över Haga-
bäcken vid Östra Kyrkvägen. Kyrkvägen ledde från Våmmedals by över åkrarna och genom 
den nuvarande kyrkogården till stigluckan vid Kållereds kyrka. Brostenen kallades Våmmes-
ten.

År 1992 flyttade gatukontoret stenen till näridrottsplatsen sydost om aktuell vägsträckning.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2021, § 97.
Namnberedningsgruppen har behandlat ärendet den 21 juni 2022.
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Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Den nya gatan mellan Streteredsvägen och Våmmedalsvägen får namnet Våmmestensvägen.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
PostNord, räddningstjänsten, tekniska nämnden, namnberedningsgruppen, stadsbyggnads-för-
valtningen



Kommunstyrelsen

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sida

30(52)
Sammanträdesdatum

2022-08-24

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 169 Dnr 00312/20211.1.3.

Översyn av arvodesreglementet i Mölndals stad 

Beslut
Arbetsgivar- och organisationsutskottet får i uppdrag att återkomma med förslag om reglerad 
rätt för en förtroendevald att återfå sitt uppdrag efter sjukfrånvaro. Uppdraget ska redovisas på 
kommunstyrelsens sammanträde 23 november 2022.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Kommunfullmäktige beslutar att Mölndals arvoden fortsatt ska ha sin bas i riksdagsarvodet.
Kommunfullmäktigen beslutar att godkänna föreslagna förändringar i arvodesnivåerna.
Kommunfullmäktige beslutar att en förtroendevald har rätten att återfå sitt/sina uppdrag efter 
avslutad föräldraledighet.
Kommunfullmäktige beslutar att en förtroendevald som inte är kommunalråd sammanlagt kan 
få max 75 % av riksdagsarvodet per månad för fasta arvoden. 

Deltar ej i beslut

Stefan Gustafsson (S) deltar ej i beslutet.

Reservation 

Fredrik Mellbin (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag till beslut.

Marcus Claesson (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för sina egna ändringsyrkanden.

Ärendet
Arbetsgivar- och organisationsutskottet fick i uppdrag av kommunstyrelsen, §157/20, att göra 
en översyn av arvodesbestämmelserna.

För att få en så bred förankring som möjligt beslutade arbetsgivar- och organisationsutskottet 
att bilda en arbetsgrupp med samtliga ordinarie ledamöter samt ersättare i utskottet. Samtliga 
kallade, utom en, har deltagit i mötena minst två gånger. Totalt antal möten för arbetsgruppen 
har uppgått till sju. Arbetsgivar- och organisationsutskottet valde också, för att få en så bred 
förankring som möjligt, att göra en avstämning i partigrupperna. 

Arbetsgruppens deltagare, oavsett partitillhörighet, ser att det kan vara problem med att rekry-
tera, och behålla, nya förtroendevalda, som är beredda på att lägga ner en stor tid på ett poli-
tiskt arbete. Ur ett demokratiperspektiv och vikten av att kunna få nya politiker, och behålla, 
med bra kompetens att åta sig politiska uppdrag så behöver Mölndal erbjuda arvodesnivåer på 
en nivå likartad nivåerna hos jämförbara kommuner. 14 kommuner tillfrågades hur deras ar-
vodesersättningar ser ut. De tillfrågade kommunerna var Alingsås, Kungsbacka och Partille 
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som GR-kommuner, samt 11 kommuner med ett innevånarantal, likt Mölndal, på cirka 70 000 
innevånare, Järfälla, Kalmar, Karlskrona, Karlstad, Kristianstad, Skövde, Sollentuna, Troll-
hättan, Uddevalla, Varberg och Östersund.

Medianarvodena för jämförelsekommunerna ligger ganska mycket högre än dagens årsarvo-
den i Mölndal.

Ärendets behandling

Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 16 augusti 2022, § 35

Förslag till beslut
Arbetsgivar- och organisationsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktige beslutar att Mölndals arvoden fortsatt ska ha sin bas i riksdagsarvodet.
Kommunfullmäktigen beslutar att godkänna föreslagna förändringar i arvodesnivåerna.
Kommunfullmäktige beslutar att en förtroendevald har rätten att återfå sitt/sina uppdrag efter
avslutad föräldraledighet.
Kommunfullmäktiges beslut skrivs in i dokumentet Arvodesbestämmelser för Mölndals stad.

Ledamöternas förslag till beslut 

Fredrik Mellbin (SD) föreslår att ärendet återremitteras för skriva in fasta arvoden istället för 
mötesarvoden även för ordinarie ledamöter och ersättare samt att kostnadsneutralitet ska vara 
målet. 

Merjem Maslo (M) föreslår, med instämmande av Ove Dröscher (S), Pernilla Övermark (S), 
Marcus Claesson (L), Marie Lindqvist (V) och Ingemar Johansson (C), följande tillägg till 
förslag till beslut: 

Kommunfullmäktige beslutar att en förtroendevald som inte är kommunalråd sammanlagt kan 
få max 75 % av riksdagsarvodet per månad för fasta arvoden.

Arbetsgivar- och organisationsutskottet får i uppdrag att återkomma med förslag om reglerad 
rätt för en förtroendevald att återfå sitt uppdrag efter sjukfrånvaro. Uppdraget ska redovisas på 
kommunstyrelsens sammanträde 23 november 2022. 

Marcus Claesson (L) föreslår följande ändringar i förslag till beslut: 

Vice KSO ändras till 90% av KSOs ersättningsnivå
Kommunrevisionen inplaceras i grupp D
Ledamöter i bolagen ändras till 13% av ordförandearvodet
Gruppledararvode inplaceras i grupp E
Adjungerade i budgetberedningen inplaceras i grupp E

Beslutsgång
Ordförande frågar först om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras och finner att ärendet 
ska avgöras idag.
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Därefter frågar ordförande om arbetsgivar- och organisationsutskottets förslag till beslut kan 
antas och finner att så sker.

Därefter frågar ordförande om Merjem Maslos m.fl. tilläggsförslag kan godkännas och finner 
att så sker. 

Därefter frågar ordförande om Marcus Claesson ändringsyrkanden ska godkännas och finner 
att så inte sker.

Protokollsanteckning
Fredrik Mellbin (SD) medges lämna följande anteckning till protokollet:

då Sverigedemokraterna är mycket skeptiska till de föreslagna ändringarna av arvodesregle-
mentet, särskilt de stora ökningarna av arvoden när alla stadens anställda i praktiken får en lö-
neminskning på grund av inflationen. Därför vill vi se att förslaget omarbetas i enlighet med 
de åsikter vi tidigare skickat in, alltså fasta arvoden istället för mötesarvoden även för ordina-
rie ledamöter och ersättare samt att kostnadsneutralitet ska vara målet.

Expedieras till
Arbetsgivar- och organisationsutskottet
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§ 170 Dnr 00113/20221.1.1.

Svar på motion (S) om att införa fria arbetskläder och arbetsskor 

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Motionen anses besvarad. Nämnderna får återkomma till budgetberedningen om de ser behov 
av ökade anslag för arbetskläder.

Reservation

Pernilla Övermark (S), Stefan Gustafsson (S), Ove Dröscher (S) och Marie Lindqvist (V) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för Pernilla Övermarks förslag till beslut.

Ärendet
Socialdemokraterna har genom Elpida Georgitsi, Pernilla Övermark och Therese Aronius lagt
fram en motion om att införa fria arbetskläder och arbetsskor för personalen i staden. De yrkar 
på;
- att ta fram en modell för att tillhandahålla arbetskläder och arbetsskor inom de yrken som 
behöver det.
- att berörda förvaltningar får ett tydligt uppdrag att ta fram en kostnadskalkyl och tidplan för 
ett införande av arbetskläder och arbetsskor och redovisar detta.
- att KSAGU får i uppdrag att samordna processen.

Ajournering 

Sammanträdet ajourneras mellan 14:10-14:30

Ärendets behandling

Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 16 augusti 2022, § 37.
Motion lagd i kommunfullmäktige 16 mars 2022, § 54.

Förslag till beslut
Arbetsgivar- och organisationsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Motionen tillstyrks.

Ledamöternas förslag till beslut 

Marcus Claesson (L) föreslår att motionen ska anses besvarad. Nämnderna får återkomma till 
budgetberedningen om de ser behov av ökade anslag för arbetskläder. 

Pernilla Övermark (S) föreslår, med instämmande av Ove Dröscher (S) och Marie Lindqvist 
(V), bifall till arbetsgivar- och organisationsutskottets förslag till beslut.
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Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut och ställer dem mot varandra och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Marcus Claessons förslag till beslut.

Omröstning

Omröstning begärs och ska verkställas. Följande propositionsordning godkänns: ja-röst för 
Marcus Claessons förslag till beslut och nej-röst för Pernilla Övermarks m.fl. förslag till be-
slut.

Omröstningsresultat

Med röstsiffrorna 6 ja-röster mot 5 nej-röster konstaterar ordförande att kommunstyrelsen be-
slutar enligt Marcus Claessons förslag till beslut.

Namn Ja Nej Avstår

Kristian Vramsten (M) X

Stefan Gustafsson (S) X

Merjem Maslo (M) X

Marcus Claesson (L) X

Ingemar Johansson (C) X

My Högfeldt (MP) X

Adam F Laurén (KD) X

Pernilla Övermark (S) X

Ove Dröscher (S) X

Marie Lindqvist (V) X

Fredrik Mellbin (SD) X 

SUMMA 6 5
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§ 171 Dnr 00184/20221.1.1.

Justering av investeringsanslag för Nya isstadion, Åby Arenastad 

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Kommunfullmäktige fastställer totalanslaget för projektet nya Isstadion i Åby Arenastad, som 
är del av budgetpost 79 Utveckling Åby Arenastad, till 194,5 mnkr. En uppdaterad fördelning 
mellan investeringsutgift och driftkostnad i projekten inarbetas i Budget/plan 2023-2025, 
varav vissa delar och i huvudsak rivning får resultateffekt 2022.

Under förutsättning att kommunfullmäktige fastställer föreslagna totalanslag för Åby 
Isstadion uppdrar kommunstyrelsen att ge i uppdrag till chefen för fastighetsavdelningen att 
genomföra erforderliga avrop enligt upprättat partneringavtal mellan staden och Vestia 
Construction Group AB, dat. 2018- 06-04. 

Deltar ej i beslut

Fredrik Mellbin (SD) deltar ej i beslutet.

Reservation

Marcus Claesson (L) reserverar sig till förmån för egna förslag till beslut.

Ärendet
I budget/plan 2022-2024 ingår projektet nya Isstadion i Åby Arenastad i budgetpost 79 Ut-
veckling Åby Arenastad. Ramanslaget är märkt med fotnot 1) som innebär att anslag för pro-
jekt som ingår i kommunfullmäktiges ramanslag ska fastställas av kommunstyrelsen. 

Under 2022 har fastighetsavdelningen detaljprojekterat för den nya isstadion utifrån den poli-
tiska inriktningen samt påbörjat byggnation av etapp 1 enligt igångsättningsbeslutet, 
KS 190/2020. Den nya isstadion projekteras med en ny isolerad hall inklusive 6 omklädnings-
rum, kanslilokal, skridskouthyrning och mindre café. Ispisten blir en gjuten betongplatta.

Den uppdaterade riktkostnadskalkylen, daterad 2022-05-27, visar att den totala projektkostna-
den kommer överskrida det totala anslaget för nya isstadion. Projektkostnaden ökar från 117,5 
mnkr till 194,5 mnkr. 

Stadsledningsförvaltningens fastighetsavdelning har konstaterat att den fastställda budgeten 
på 117,5 mnkr endast räcker till att färdigställa etapp 1. För att kunna ropa av etapp 2 och på-
börja samt slutföra det 2023, och där med färdigställa hela projektet 2023, krävs en utökad 
budget enligt ovan. 



Kommunstyrelsen

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sida

36(52)
Sammanträdesdatum

2022-08-24

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

Det nya anslaget behöver fastställas senast 2022-09-26, med hänsyn till att avrop av etapp 2 
behöver göras senast 2022-09-30, för att garantera leverans av hall till produktionsstart för 
etapp 2, våren 2023.

Bakomliggande orsaker till de ökade kostnaderna är främst följande:

- Kraftigt ökade priser på råvaror samt för byggmaterial som skedde under pandemin.

- Att projektet behöver byggas i två etapper för att inte riskera att föreningarnas vintersäsong 
uteblir.

- Ny högspänningstransformator behövs för att klara de nya effekterna.

- Kriget i Ukraina har fått priserna på råvaror och byggmaterial att ytterligare öka kraftigt, 
mars-maj, 2022.

- Tillkommande kostnader för rivning med hänsyn till betongfundament under mark samt 
ökade deponikostnader.

Ärendets behandling

Lokalstrategiska utskottet har behandlat ärendet den 9 juni 2022, § 44.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 24 maj 2022.

Förslag till beslut
Lokalstrategiska utskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktige fastställer totalanslaget för projektet nya Isstadion i Åby Arenastad, som 
är del av budgetpost 79 Utveckling Åby Arenastad, till 194,5 mnkr. En uppdaterad fördelning 
mellan investeringsutgift och driftkostnad i projekten inarbetas i Budget/plan 2023-2025, 
varav vissa delar och i huvudsak rivning får resultateffekt 2022.

Under förutsättning att kommunfullmäktige fastställer föreslagna totalanslag för Åby Issta-
dion uppdrar kommunstyrelsen att ge i uppdrag till chefen för fastighetsavdelningen att ge-
nomföra erforderliga avrop enligt upprättat partneringavtal mellan staden och Vestia Con-
struction Group AB, dat. 2018- 06-04.

Ledamöternas förslag till beslut 

Marcus Claesson (L) föreslår i första hand återremiss till stadsledningsförvaltningen för att ef-
ter utförd pålning arbeta ner projektets omfattning och kostnader, enligt tidigare lagda proto-
kollsanteckningar i budgetberedning, kommunstyrelsen och kommunfullmäktige sedan våren 
2021. I andra hand avslag på ärendet.

Stefan Gustafsson (S) föreslår bifall till lokalstrategiska utskottets förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordförande frågar först om ärendet ska avgöras idag och finner att så ska ske.
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Därefter konstaterar ordförande att det finns två förslag till beslut och ställer dem mot 
varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt lokalstrategiska utskottets förslag till 
beslut.
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§ 172 Dnr 00194/20221.1.2

Handlingsplan för förvaltningsövergripande integrationsstrategi 
2022 - 2024

Beslut
Kommunstyrelsen antar handlingsplanen för förvaltningsövergripande integrationsstrategi 
2022 2024.

Deltar ej i beslut

Fredrik Mellbin (SD) deltar ej i beslutet.

Ärendet
Social- och arbetsmarknadsförvaltningen har arbetat fram ett förslag till handlingsplan till in-
tegrationsstrategin där särskilt praktikplatser och liknande insatser inom hela stadens koncern 
beaktas. Handlingsplanen gäller under perioden 2022 2024.

Arbetet med att ta fram en handlingsplan påbörjades hösten 2021. En arbetsgrupp tillsattes 
och behov identifierades inför framtagandet av en handlingsplan.

Det förslag till handlingsplan som har tagits fram utgår från fokusområdena och de tillhörande 
strategiska vägvalen i integrationsstrategin. Aktiviteterna i handlingsplanen möter de behov 
som identifierats genom det dagliga arbetet, beprövade metoder och arbetssätt, och tidigare 
forskning. Aktiviteterna har noggrant valts ut och särskilt prioriterats utifrån att de är viktiga 
organisatoriska och/eller strukturella förutsättningar för att kunna utveckla och driva integrat-
ionsarbetet framåt. Aktiviteterna bidrar till att utveckla möjligheterna till språkutveckling, ar-
bete och egenförsörjning; ökad kunskap om samhället för målgruppen; ökad kunskap om stra-
tegin som sådan men också om vilka faktorer som bidrar till integration.

Aktiviteterna förutsätter förvaltningsöverskridande samverkan. Dem är också utvalda utifrån 
genomförbarhet under planens giltighetstid.

Ärendets behandling

Sociala hållbarhetsutskottet har behandlat ärendet den 20 juni 2022, § 34.
Social- och arbetsmarknadsnämnden har behandlat ärendet den 25 maj 2022, § 48.

Förslag till beslut
Sociala hållbarhetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen antar handlingsplanen för förvaltningsövergripande integrationsstrategi 
2022 2024.
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Beslutsgång
Ordförande frågar om sociala hållbarhetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att 
så sker.

Expedieras till
Social- och arbetsmarknadsnämnden, sociala hållbarhetsutskottet
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§ 173 Dnr 00221/20223.1.2.

Detaljplan för Pekdonet 1 - begäran om planuppdrag för p-hus 

Beslut
Stadsbyggnadsförvaltningen får i uppdrag att upprätta detaljplan för parkeringshus på 
Pekdonet 1 med standardförfarande under förutsättning att samarbetsavtal upprättas.

Reservation

Fredrik Mellbin (SD) reserverar sig till förmån för eget förslag till beslut.

Ärendet
Planuppdraget avser ändring av gällande detaljplan för att möjliggöra uppförandet av ett par-
keringshus på fastigheten Pekdonet 1. Parkeringshusets storlek ska dimensioneras utifrån nu 
gällande byggrätt inom fastigheten och stadens parkeringspolicy för zon 2, för de verksam-
heter som möjliggörs enligt gällande detaljplan, såsom kontor, konferens, utställningshallar 
m.m.

Ärendets behandling

Plan- och exploateringsutskottet har behandlat ärendet den 14 juni 2022, § 48.
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 31 maj 2022.

Förslag till beslut
Plan- och exploateringsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Stadsbyggnadsförvaltningen får i uppdrag att upprätta detaljplan för parkeringshus på Pekdo-
net 1 med standardförfarande under förutsättning att samarbetsavtal upprättas.

Ledamöternas förslag till beslut 

Fredrik Mellbin (SD) föreslår avslag.

Marcus Claesson (L) bifall till plan- och exploateringsutskottets förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut och ställer dem mot varandra och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt plan- och exploateringsutskottets förslag till beslut.

Expedieras till
Plan- och exploateringsutskottet, Hedin Mölndal Fastighet AB
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§ 174 Dnr 00220/20223.2.5.

Beslut om markanvisning i Lindome centrum 

Beslut
Markanvisning till Brixly AB avseende del av Lindome 2:29, del av Lindome 2:30 och 
Lindome 2:42 för framtida bebyggelse av bostäder och verksamheter godkänns. 
Markanvisningen gäller i två år.

Brixly AB ska utveckla sitt förslag efter stadens framtagna bedömningsunderlag och 
utredningar vilka kommer att ligga till grund för markanvisningens storlek. En förutsättning 
för markanvisningen är att befintliga verksamheter fortsatt ska kunna parkera inom stadens 
fastigheter.

Ärendet
Flera exploatörer har ansökt om markanvisning i Lindome Centrum där staden valt att tilldela 
Brixly AB en markanvisning.  

Som bedömningsunderlag för markanvisningen har stadsbyggnadsförvaltningen tagit fram en 
platsanalys som utgår ifrån Lindome centrums nuvarande kvaliteter och utvecklingspotential. 
Materialet utgår från tidigare genomförda studier och utredningar över området, kartstudier 
och observationer på platsen. Platsanalysen har resulterat i ett övergripande mål om att skapa 
en sammanhållen centrumkänsla vilket delats in i sex fokusområdet kring hur Mölndals stad 
ser en önskad utveckling av Lindome centrum. Dessa ska fungera som stöd i bearbetningen av 
förslaget.

Ärendets behandling

Plan- och exploateringsutskottet har behandlat ärendet den 14 juni 2022, § 50.
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 1 juni 2022.

Förslag till beslut
Plan- och exploateringsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Markanvisning till Brixly AB avseende del av Lindome 2:29, del av Lindome 2:30 och Lin-
dome 2:42 för framtida bebyggelse av bostäder och verksamheter godkänns. Markanvisningen 
gäller i två år.

Brixly AB ska utveckla sitt förslag efter stadens framtagna bedömningsunderlag och utred-
ningar vilka kommer att ligga till grund för markanvisningens storlek. En förutsättning för 
markanvisningen är att befintliga verksamheter fortsatt ska kunna parkera inom stadens fastig-
heter.
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Beslutsgång
Ordförande frågar om plan- och exploateringsutskottets förslag till beslut kan antas och finner 
att så sker.

Expedieras till
Plan- och exploateringsutskottets, Brixly AB



Kommunstyrelsen

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sida

43(52)
Sammanträdesdatum

2022-08-24

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 175 Dnr 00244/20221.1.2

Beslut om markanvisning för LSS-bostäder på Varfågeln 2 

Beslut
Markanvisning till Mölndalsbostäder AB avseende Varfågeln 2 för bebyggelse av LSS-
boende godkänns.

Ärendet
Mölndalsbostäder AB har inkommit med en ansökan om markanvisning den 18 januari 2022. 

Innan ett köpeavtal kan tecknas måste bygglov för ett LSS-boende beviljas. Mölndalsbostäder 
AB planerar att i samråd med staden uppföra ett tvåvåningsgruppboende för LSS på fastig-
heten Varfågeln 2. Utöver huvudbyggnad erfordras komplementbyggnader på fastigheten för 
förråd och återvinning samt uteplats och parkeringsyta. Fastigheten är idag detaljplanelagd. 

Föreslagen bebyggelse bedöms medföra mindre avvikelser i detaljplanen för att bland annat 
klara tillgänglighet och återvinning på den branta tomten. 

Markanvisningen ger Mölndalsbostäder AB ensamrätt att, under en tid av två år från och med 
beslut i kommunstyrelsen, förhandla med staden i syfte att teckna ett köpekontrakt avseende 
förvärv av det aktuella markområdet. Markanvisningen utgör vidare en trygghet för Mölndals-
bostäder AB att investera i fortsatt planering och projektering av fastigheten.

Ärendets behandling

Plan- och exploateringsutskottet har behandlat ärendet den 16 augusti 2022, § 65.
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 1 augusti 2022.

Förslag till beslut
Plan- och exploateringsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Markanvisning till Mölndalsbostäder AB avseende Varfågeln 2 för bebyggelse av LSS-bo-
ende godkänns.

Ledamöternas förslag till beslut 

Pernilla Övermark (S) föreslår bifall till plan- och exploateringsutskottets förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordförande frågar om plan- och exploateringsutskottets förslag till beslut kan antas och finner 
att så sker.

Expedieras till
Mölndalsbostäder AB, plan- och exploateringsutskottet.
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§ 176 Dnr 00245/20221.1.2

Beslut om markanvisning för ny mottagningsstation på Balltorp 
1:124 

Beslut
Markanvisning till Mölndal Energi Nät AB avseende byggnation av en ny mottagningsstation 
godkänns. Markanvisning sker under förutsättning att planuppdrag ges och samarbetsavtal 
tecknas.

Ärendet
Mölndal Energi Nät AB inkom den 7 mars 2022 med en ansökan om markanvisning för upp-
förande av en ny mottagningsstation på Balltorp 1:124, söder om Åbro industriområde. 

Som ett led i förberedelserna för Trafikverkets byggnation av ny stambana mellan Göteborg-
Borås, med planerad byggstart 2025-2027, behöver Mölndal Energi Nät AB:s mottagnings-

ge för att 
göra marken tillgänglig för den nya järnvägen. 

Den föreslagna lokaliseringen av en ny mottagningsstation på Balltorp 1:124 har tagits fram 
gemensamt av representanter från de berörda parterna Mölndal Energi Nät AB, Ellevio, 
Mölndals stad och Trafikverket. Det aktuella området ligger utanför detaljplan och en ny de-
taljplan kommer att tas fram för att möjliggöra byggnationen av mottagningsstationen. 

I ansökan uppges det ungefärliga markbehovet vara 4 000-6 000 kvm medan det inritade om-
rådet i ansökan bifogad karta är betydligt större. Denna markanvisning avser endast det om-
råde som behövs för mottagningsstationen i enlighet med det beskrivna markbehovet. 

Markanvisningen ger Mölndal Energi Nät AB ensamrätt att, under en tid av fem år från och 
med beslut i plan- och exploateringsutskottet, förhandla med Mölndals stad om förvärv av det 
markområde som i ny detaljplan avsätts som kvartersmark. Om planarbetet, oavsett skäl, av-
bryts ska denna markanvisning upphöra att gälla. 

Arrendet för den nuvarande verksamheten på platsen, HML:s lastbilsuppställning, har sagts 
upp. 

I det fortsatta arbetet ska utredas vilka möjligheter som finns för HML att, till att börja med 
tillfälligtvis, ha kvar sin verksamhet i närområdet.

Ärendets behandling

Plan- och exploateringsutskottet har behandlat ärendet den 16 augusti 2022, § 61.
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 13 juni 2022.
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Förslag till beslut
Plan- och exploateringsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Markanvisning till Mölndal Energi Nät AB avseende byggnation av en ny mottagningsstation 
godkänns. Markanvisning sker under förutsättning att planuppdrag ges och samarbetsavtal 
tecknas.

Beslutsgång
Ordförande frågar om plan- och exploateringsutskottets förslag till beslut kan antas och finner 
att så sker.

Expedieras till
Mölndal Energi Nät AB, plan- och exploateringsutskottet
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§ 177 Dnr 00243/20221.1.2

Godkännande av arrendeavtal för solcellsanläggning Kikås 

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Arrendeavtal A9-2022 godkänns. Kommunstyrelsens ordförande Kristian Vramsten (M) och 
stadsbyggnadschef Björn Marklund får i uppdrag att underteckna avtalet.

Ärendet
Kommunstyrelsen gav tekniska nämnden ett uppdrag den 3 oktober 2018 att utreda möjlighet-
erna för en solcellspark på Kikås avfallsanläggning. Utredningen presenterades för kommun-
styrelsen den 27 november 2019 som beslutade att Mölndal Energi AB (Mölndal Energi) fick 
i uppdrag att utreda en byggnation av en solcellspark på Kikås deponi. Vid kommunstyrelsens 
sammanträde den 2 juni 2021 gavs Mölndal Energi i uppdrag att anlägga en solcellspark en-
ligt presenterat förslag. 

Styrelsen för Mölndal Energi fattade investeringsbeslut för solcellsanläggningen den 30 au-
gusti 2021 och Mölndal Energi avser att påbörja upphandling av totalentreprenad för anlägg-
ningen i augusti 2022 med målsättningen att ta den i drift i maj 2023. 

Mölndals stad äger fastigheterna där solcellsanläggningen föreslås uppföras. Mölndals stad 
har därför tagit fram förslag till arrendeavtal mellan Mölndals stad och Mölndal Energi inom 
fastigheterna Forsåker 1:123, Forsåker 1:125, Kikås 1:80, Kikås 1:111 och Kikås 1:195 i 
Mölndals stad.

Ärendets behandling

Plan- och exploateringsutskottet har behandlat ärendet den 16 augusti 2022, § 68. 
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 6 juli 2022. 

Förslag till beslut
Plan- och exploateringsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Arrendeavtal A9-2022 godkänns. Kommunstyrelsens ordförande Kristian Vramsten (M) och 
stadsbyggnadschef Björn Marklund får i uppdrag att underteckna avtalet.

Ledamöternas förslag till beslut 

Stefan Gustafsson (S) föreslår, med instämmande av My Högfeldt (MP) bifall till plan- och 
exploateringsutskottets förslag till beslut.
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Beslutsgång
Ordförande frågar om plan- och exploateringsutskottets förslag till beslut kan antas och finner 
att så sker.

Expedieras till
Mölndal Energi AB, plan- och exploateringsutskottet
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§ 178 Dnr 00345/20211.3.

Översyn av Mölndals stads förvaltningsorganisation med fokus på 
samhällsbyggnadsområdet

Beslut
Återremissen anses inte besvarad. 

Reservation

Merjem Maslo (M), Kristian Vramsten (M), Stefan Gustafsson (S), Pernilla Övermark (S) och 
Ove Dröscher (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för arbetsutskottets förslag till beslut.

Ärendet
I oktober 2021 uppdrog kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott åt stadsdi-
rektören att genomföra en översyn av samhällsbyggnadsområdet. 

Konsultfirman Vergenta har under våren 2022 genomfört översynen och förslag till föränd-
ring har, med utgångspunkt från Vergentas rapport, behandlats politiskt under senvåren 2022. 
Kommunfullmäktige behandlade ärendet den 15 juni 2022 i § 115 och beslutade då, genom en 
minoritetsåterremiss, att återremittera ärendet till kommunstyrelsens för att få ett bättre ge-
nomarbetat underlag inför beslut. 

För att besvara återremissen redovisas uppdraget om översyn av samhällsbyggnadsområdet, 
identifierade problemområden som kan förbättras, beskrivning av hur organisationsföränd-
ringen bidrar till att åtgärda identifierade problem samt remisshantering till samtliga nämnder, 
förvaltningar och bolag och slutligen förslag till plan för genomförande av förändringar.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 17 augusti 2022, § 98.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 10 augusti 2022.
Kommunfullmäktige återremitterade ärendet till kommunstyrelsen den 15 juni 2022, § 115.
Kommunstyrelsen har behandlat ärendet den 13 juni 2022, § 153.
Kommunstyrelsen bordlade ärendet den 1 juni 2022.
Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 24 maj 2022, § 31.
Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 17 maj 2022, § 30.
Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 12 april 2022, § 25.
Slutrapport från översynen.
Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 15 mars 2022, § 19.
Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 8 februari 2022, § 13.
Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 11 januari 2022, § 1.
Arbetsgivar- och organisationsutskottet har behandlat ärendet den 7 december 2021, § 60.
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Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Återremissen är besvarad. Kommunstyrelsen vidhåller sitt förslag till beslut 13 juni 2022, 
§ 153.

Ledamöternas förslag till beslut 

Merjem Maslo (M) föreslår, med instämmande av Stefan Gustafsson (S), bifall till arbetsut-
skottets förslag till beslut.

Ingemar Johansson (C) föreslår, med instämmande av Adam F Laurén (KD), Fredrik Mellbin 
(SD), My Högfeldt (MP), Elin Andersson (L) och Marie Lindqvist (V), att återremissen inte 
ska anses besvarad. Motivering återfinns som bilaga.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns två förslag och ställer dem mot varandra och finner att 
kommunstyrelsen ska anse återremissen besvarad.

Omröstning

Omröstning begärs och ska verkställas. Följande propositionsordning godkänns: ja-röst för ar-
betsutskottets förslag till beslut och nej-röst för Ingemar Johanssons m.fl. förslag till beslut.

Omröstningsresultat

Med röstsiffrorna 5 ja-röster mot 6 nej-röster konstaterar ordförande att återremissen inte ska 
anses besvarad. Ärendet remitteras därför till stadsledningsförvaltningen i enlighet med Inge-
mar Johanssons m.fl. yrkande.

Motivering till att återremissen inte ska anses besvarad
Tillagt är endast beskrivning om hur omorganisering ska ske samt någon ytterligare riskbe-
dömning, vilket inte svarar på återremissens intention om ett bättre genomarbetat underlag. 

Följande ska göras för att få ett bredare underlag:

- En parlamentarisk grupp tillsätts bestående av en ordinarie och en ersättare från varje parti 
som är representerat i kommunfullmäktige.

- Denna parlamentariska grupp har som utgångspunkt Vergentas översyn av Mölndals stads 
förvaltnings- och nämndorganisation med fokus på stadsbyggnadsområdet. Utgångspunkten 
är en översyn av de framlagda förslagen samt en totalöversyn av hela kommunens förvalt-
ningar och bolag. 

- Gruppen arbetar under 2023 och lämnar förslag senast 2024 via kommunstyrelsens arbetsgi-
var- och organisationsutskott.

- Den parlamentariska gruppen skall ledas av stadsdirektören, eller av den som stadsdirektö-
ren, utser, i nära samarbete med kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott.
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- Nuvarande politiska organisation behålls till dess att nytt förslag är beslutat.

- Förändringar i tjänstemannaorganisationen som är möjliga att genomföra utan att störa den 
politiska organisationen kan genomföras om det är nödvändigt.

- Kommunala lantmäterimyndighetens oberoende säkras genom att flyttas från stadsbygg-
nadsförvaltningen i en nära framtid.

Omröstningsbilaga

Namn Ja Nej Avstår

Kristian Vramsten (M) X

Stefan Gustafsson (S) X

Merjem Maslo (M) X

Elin Andersson (L) X

Ingemar Johansson (C) X

My Högfeldt (MP) X

Adam F Laurén (KD) X

Pernilla Övermark (S) X 

Ove Dröscher (S) X

Marie Lindqvist (V) X

Fredrik Mellbin (SD) X 

SUMMA 5 6

Expedieras till
Stadsledningsförvaltningen (stadsdirektören)
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§ 179 Dnr 00132/20214.1.5.

Information om ramverk för social hållbarhet

Beslut
Informationen antecknas till protokollet.

Ärendet
Hillevi Funck, utvecklingsledare, informerar om det ramverk för social hållbarhet som tagits 
fram och som kommer upp för beslut på nästkommande sammanträde.

Beslutsgång
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet och finner att så sker.
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§ 180 Dnr 86207

Kurser och konferenser

Beslut
Ersättning enligt sedvanliga villkor utgår för deltagande i Klimatkommunernas nätverksträff 
och för deltagande i budgetdag 1 september.

Ärendet
För att ersättning ska kunna utbetalas för annat än protokollförda möten måste deltagande an-
mälas och godkännas av nämnd.

Vid dagens sammanträde anmäls nätverksträff med Klimatkommunerna och budgetdag den
1 september.

Beslutsgång

Ordförande frågar om ersättning på sedvanliga villkor ska utgå för anmälda tillfällen och fin-
ner att så sker.

Expedieras till
Löneenheten
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